
Klepp kommune
KLEPPELUNDEN SKULE

Lunden 3

4351 Kleppe
Fau.kleppelundenskule@gmail.com

Møtereferat - FAU Kleppelunden skule

Møtedato: Torsdag 28.11.24 Møtetid: 19.00-20.00 Møtestad: Kleppelunden skule
Deltakere:
1B - Hanne Svanes Kristiansen
2A - Pål Pollestad (KFU)
2A - Brita Garpestad (Vara SU/SMU)
3A - Maren Borsheim
3B - Olav Lura (Leder)
4A - Elisabeth Bærheim
4B - Camilla Larsen Meland
5A - Belinda Voldsund Værnes (SU/SMU)
6A - Gry Merete Mellemstrand (Kasserer)
6B - Stig Penne (Nestleder)
Rektor - Kariann F Leikanger

Ikke møtt:
2A - Nazli Daud
7A - Renate Kydland (Sekretær)

Saksliste

Sak nr. Sak Ansvar Frist

24/25 - 32
Godkjenning av innkalling 28.11.2024 og referat 24.10.2024

● Nazli Daud har bedt om å få trekke seg fra FAU. Dette er innvilget.

● Ingen kommentarer på innkalling eller referat. Godkjent

24/25 - 33

FAU leders tid - november

● Økonomi

○ Orienterte om økonomi

● Status reflekskampanje

○ Reflekskampanjen er godt i gang. 3 trinn har fått frukt som
belønning

○ Noen klasser har fått utdelt refleksvest fra FAU. Resterende
refleksvester vil bli delt ut til andre klasser. Administrasjonen har
fått refleksvestene og deler ut til dem basert på størrelse og antall
elever.

● Kommunikasjon

○ Kommunikasjon innad i FAU og ut mot foreldrekontakter på hvert
trinn oppleves som god.
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● 17.mai komite

○ Tre viktige verv i 17. mai komiteen er fordelt; Stig Penne (leder),
Tommy Velde (nestleder) og Olav Lura (økonomi).

○ 5. og 6. trinn er ansvarlig for 17.mai komiteen. Leder er opptatt av
at de som er i komiteen må ønske å være der. Det er mye som må
ordnes ettersom det blir første året 17.mai feires ved Kleppelunden
skule. Om foresatte fra 5. og 6.trinn ikke ønsker å være i komiteen,
så må komiteen vurdere å få inn foresatte fra andre trinn.

○ Kleppe og Kleppelunden går tog sammen i sentrum

○ Sendt ut forespørsel til alle barnehager i kommunen for å få data på
hvor mange som sokner til Kleppe og Kleppeluden. Det er naturlig å
invitere barnehagene som sokner til skolene, samt andre barnehager
som har en stor andel barn som sokner til Kleppe og Kleppelunden.
Etter data er innhentet vil 17.mai komiteen invitere de aktuelle
barnehagene og be som at SU/driftsstyret bestemmer om de ønsker å
gå i tog med Kleppe/Kleppelunden.

○ Foreløpig har ikke 17.mai komiteen noen penger

○ FAU vil legge ut noe informasjon på skolens nettside angående
17.mai feiring.

● SU

○ et møte er avholdt

○ 3 høringer - enig i hovedinnhold. Noen mindre kommentarer er
sendt til kommunen.

■ forskrift om skuleregler i Klepp kommune,

■ forskrift om permisjon fra grunnskoleopplæring i Klepp
kommune,

■ forskrift om SFO i Klepp kommune

● KFU

○ Olav stilte på KFU møte da representant ikke kunne delta

○ Barnehagesjef orienterte om status fra barnehagene i kommunen

○ Natteravn var oppe som tema - KTT Cato Wallin informerte. I
etterkant av KFU møtet ble det sendt ut info til skolen angående
natteravn. Dette er delt på skolen hjemmeside og til 7.trinn.
Etterhvert vil KFU/KTT invitere til informasjonskveld på skolen.
Mest sannsynlig i Q1 2025.
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24/25 - 34

Rektors tid - november

● Trygt og godt skolemiljø

○ Jobbes mye med et trygt og godt skolemiljø.

○ Fortsatt en del avvik angående vold mot tilsette, i snitt ca 4 avvik
per uke

○ Elevundersøkelsen for 5.-7. trinn er akkurat ferdig, ikke fått resultat.

○ Trivselsledere fungerer fint. Det går bedre i friminutta, ballbingen er
populært

● Økonomi

○ Budsjett er kommet, mangler noen millioner, i henhold til hvordan
en har antall ansatte - ekstra pott til utstyr til “ny skole”

● Sykefravær

○ Det er en del fravær, egen sykdom og syke barn.

○ Dekker opp så godt vi kan, har noen vikarer vi bruker.

● Annen generell informasjon

○ Foreldrekontakter og FAU-leder har vært på brannvernrunde. Det
ble etterspurt hjertestarter. Dette er kjøpt inn av skolen.

○ Fortsatt en del som skal fikses i bygget og i uteområdet.

○ Har fått søkere på utlysning og ansatt en ny lærer som skal begynne
i februar.

24/25 - 35

Foreldremøte vår 2025

● Sikter inn mot uke 13. Rektor reserverer til i Aulaen - Mobbeombudet kan
komme gratis. Elisabeth sjekker andre tema inn mot foreldrerollen og
grensesetting til møte i januar.

● Deling 1-3 er en avdeling, 4-7 er naturlig.

○ 18-19 - Felles med 1-3 i aula

○ 19-20 - Klassevis med 1-3,

○ 19-20 - Felles med 4-7 i aula

○ 20-21 - Klassevis med 4-7
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24/25 - 36

Trygg skolevei - bussvakt

● Innspill fra foresatt:

“Me har et sååårt ønske om bussvakt te disse Horpestad ungene nå når de går
mot vinteren spesielt . Det e vann der dei går forbi te bussen , der e mye så
kan skje på den veien ned te bussen og eg he sjøl sitt samtlige ganger at
ungene springe og stille seg foran bussene og tulle der borte . Spes 1-3
klassinger”

○ De siste 2 ukene har de eldste elevene fra Horpestad tatt ansvar for
“dette”. I tillegg avdelingsleder på fredagen, da de eldste ungene
ikke slutter på samme tid.

24/25 - 37
Annet

● Neste FAU møte 9. januar kl 19:00

Referent FAU Kleppelunden skule
Stig Penne
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